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 Cred că la 
 momentul de 
faţă avem cei mai 
mulţi muncitori 
din Asia aduși în 
România. În ultimii 
3 ani și jumătate 
am avut în jur de 
700 de muncitori, 
iar maximul în 
același timp a fost 
de 500.
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 Ne așteptăm la progrese importante în procesul de 
 digitalizare. Avem deja o companie în cadrul grupului nostru 
care se ocupă cu digitalizarea tuturor companiilor noastre. Mai 
mult, suntem în tratative cu o altă companie, bine poziţionată în 
piaţă , care are trei domenii de activitate, unul fiind robotizarea 
în construcţii.
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 Încercăm de 
 aproximativ 4-5 
ani să intrăm pe 
zona de autostrăzi 
și încă nu am 
reușit. Am câștigat 
un proiect la un 
moment dat, însă 
l-am pierdut în urma 
unei contestaţii. Aici 
e un sector în care 
deși ne pregătim 
de 7-8 ani, nu am 
reușit să intrăm.
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 Având 
 în vedere 
că în perioada 
următoare, și aici 
estimez cel putin 
până în 2027 – 
2030 , cel mai 
mare beneficiar al 
constructorilor va fi 
statul, în condiţiile 
în care sectorul 
privat va fi mult 
mai temperat și 
prudent, mesajul 
către stat ar fi să fie 
atent la domeniul 
construcţiilor.


